
Protokół z posiedzenia Komisji Samorządu Terytorialnego w dniu  
3 listopada 2003 roku 

 
 
 

W dniu 3 listopada 2003 roku odbyło się posiedzenie Komisji Samorządu 
Terytorialnego. 

 
Komisja obradowała wg przyjętego porządku obrad: 
 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wniosku do Trybunału 
Konstytucyjnego o stwierdzenie niezgodności z Konstytucja przepisów 
ustaw. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Nr IV/38/02 Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego z dnia 30 grudnia 2002 w sprawie określenia zasad 
sprzedaży lokali mieszkalnych i użytkowych w budynkach stanowiących 
własność Województwa Świętokrzyskiego. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie objecia oraz zasad nabywania 
i zbywania udziałów w spółce z o.o. „ Lotnisko Kielce”. 

4. Sprawy różne. 
 
Punkt 1 zreferowała Pani Ewa Kokowska Radca Prawny Urzędu 
Marszałkowskiego w Kielcach.  Zaproponowała, aby przedstawić  Trybunałowi 
Konstytucyjnemu inne przepisy wiążące się z sytuacją radnych, mianowicie 
kwestie majątkowe, sprawę  działalności gospodarczej, ochrony objęcia 
zakazami radnych i członków ich rodzin, oświadczenia majątkowe, jawność 
oświadczeń majątkowych, przepis zakazu łączenia z NFZ.  
Przewodniczący Komisji dodał w dyskusji ,że NFZ nie jest naszą jednostką 
organizacyjną. Dodał, iż nie ma żadnych uwag do propozycji i wniosek popiera. 
W dalszej części dyskusji na temat wniosku radni dyskutowali o zasadach 
podważania konstytucyjności danego przepisu, jak również o wykładni 
przepisów prawa. 
 
Po zakończeniu dyskusji radni po przegłosowaniu opiniują negatywnie wniosek 
do Trybunału Konstytucyjnego. 
 
 
Punkt 2 zreferował Roman Dziedzic dyrektor Departamentu Rozwoju Obszarów 
wiejskich, Mienia i Geodezji  w oparciu o przedstawionym radnym projekt 
uchwały. Pan Dyrektor wyjaśnił dokładnie radnym na czym mają polegać 
zmiany, i których punktów dotyczą. Stwierdził , że sytuacja obecna tych lokali 
jest trudna i stanowi balast dla województwa. 



Po krótkiej dyskusji radni przyjęli projekt przez aklamację i opiniują pozytywnie 
powyższy projekt uchwały. 
 
Punkt 3 obrad Komisji dotyczył spraw związanych ze spółką „ Lotnisko 
Kielce”.  Pan Tadeusz Jóźwik Członek Zarządu Województwa 
Świętokrzyskiego  odniósł się postanowień podjętych na sesji sejmiku w lipcu 
2003 roku. Przedstawił  radnym  dane dotyczące  wysokości  kapitału 
zakładowego spółki, liczbę udziałowców. Ponadto poruszył kwestie zażalenia 
pracowników Aeroklubu w Masłowie i zapewnił radnych, że wszelkie uwagi 
zostały wyjaśnione. Poza tym  budowa lotniska w Masłowie została wpisana w 
strategię województwa. W dalszej dyskusji Radny Wójcik zapytał o zabudowę 
terenu lotniska,  aby  działacze Aeroklubu nie mieli zakłóconych treningów. 
Radni zapytywali również o charakter przyszłego lotniska. W odpowiedzi radni 
usłyszeli, iż lotnisko w Masłowie będzie lotniskiem gospodarczym do 
ładowności 20 ton i około 300 odpraw miesięcznie. 
Przewodniczący Komisji Eugeniusz Cichoń stwierdził, iż w naszym 
województwie jest potrzebne lotnisko gospodarcze, gdyż w wyniku jego 
posiadania otworzymy się na świat i przyciągniemy do naszego województwa 
inwestorów i kapitał. 
Ponadto Pan Tadeusz Jóźwik dodał, iż od maja 2004 roku będziemy członkami 
Unii Europejskiej i sprawa lotniska to dla nas priorytet. 
 
Po zakończeniu dyskusji radni w głosowaniu ( 3: 1) opiniują pozytywnie projekt 
uchwały w sprawie Lotniska w Masłowie. 
 
 
Przewodniczący Komisji zakończył obrady Komisji. 
 
 
 
                                                               Eugeniusz cichoń 
 
 
                                                             Przewodniczący Komisji 
 
 
 
 
 
Protokół przygotowała: 
 
Cecylia Polańska 
 


